
Protokół nr 11/VIII/2019

z obrad XI sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie 

z dnia 24 września 2019 roku.

Rozpoczęcie obrad  – godz. 10:00
Zakończenie obrad – godz. 14:00

Ad 1. Sprawy regulaminowe:

 Otwarcie     i     stwierdzenie     prawomocności     obrad.

Sesja rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Trąbki Wielkie, przy ul. Gdańskiej
12.
Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Zbigniew Leszczyński.

W sesji uczestniczyli: Wójt Gminy Błażej Konkol, Skarbnik Gminy Zofia Gorzyńska, radca
prawny  Marcin  Skalski,  sołtysi  z  terenu  Gminy  Trąbki  Wielkie  oraz  przybyli  goście
zaproszeni w celu uroczystego wręczenia stypendium Wójta Gminy za wyniki w nauce.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, na podstawie listy obecności, że brakuje radnych:
Justyny Perki oraz Władysława Kanki 

Ustawowy skład Rady Gminy Trąbki Wielkie wynosi 15 radnych. Listy obecności radnych i
sołtysów stanowią załącznik nr 1 i 2 do protokołu.

 Zatwierdzenie     porządku     obrad.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił dzisiejszy porządek obrad.

.1 Sprawy regulaminowe:
-  Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.

-  Zatwierdzenie porządku obrad.

- Przyjęcie protokołu z IX i X sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie.

.2 Wręczenie decyzji o przyznaniu stypendiów naukowych młodzieży szkół podstawowych;

.3 Przedstawienie sprawozdań Rady Gminy Trąbki Wielkie za I półrocze 2019 roku:
a) Sprawozdanie Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy,
b) Sprawozdanie Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Spraw Społecznych,
c) Sprawozdanie Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Zdrowia Rady Gminy, 
d) Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Gminy,
e) Sprawozdanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.

.1 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2019 - referuje Zofia
Gorzyńska Skarbnik Gminy;

.2 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  wieloletniej  prognozy  finansowej  na  lata  2019-2032  -
referuje  Zofia Gorzyńska  Skarbnik Gminy;

.3 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie
lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, położonym na terenie Gminy
Trąbki Wielkie - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.4 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr IX/53/2015 Rady Gminy Trąbki Wielkie z dnia
2 czerwca  2015 roku w sprawie poboru w drodze inkasa,  określenia  inkasentów i  wysokości
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wynagrodzenia za inkaso opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi – referuje Pan Błażej
Konkol Wójt Gminy; 

.5 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości – referuje Pan 
Błażej Konkol Wójt Gminy;

.6 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej położonej w 
Łaguszewie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.7 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej położonej w 
obrębie geodezyjnym Sobowidz – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.8 Podjęcie  uchwały w sprawie udzielenia  Powiatowi  Gdańskiemu pomocy finansowej  w formie
dotacji celowej, w celu wspólnej realizacji zadania „Poprawa bezpieczeństwa na drogach Powiatu
Gdańskiego  poprzez  modernizację  dróg  położonych  na  terenie  Powiatu  Gdańskiego”  (edycja
2019) -  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.9 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie Skarszewy pomocy rzeczowej w celu wspólnej
realizacji  zadania  Przebudowa odcinka drogi  Rościszewo – Godziszewo -  referuje Pan Błażej
Konkol Wójt Gminy;

.10 Podęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Regulaminu wyboru ławników do Sądu Okręgowego w
Gdańsku, Sądu Rejonowego Gdańsk – Południe w Gdańsku na okres kadencji w latach 2020-2023
-  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.11 Podjęcie  uchwały w sprawie  wyboru  ławników do  Sądu Okręgowego  w Gdańsku oraz  Sądu
Rejonowego Gdańsk – Południe w Gdańsku na okres kadencji w latach 2020-2023 -  referuje Pan
Błażej Konkol Wójt Gminy;

.12 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca sołectwa Trąbki Wielkie – referuje
Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy;

.13 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 22 lipca 2019r. – referuje Pan Zbigniew
Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy;

.14 Sprawozdanie Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy;

.15 Zapytania radnych do sprawozdania Wójta Gminy; 

.16 Zapytania i wnioski  sołtysów;

.17 Zamknięcie sesji zwyczajnej.
  

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są uwagi do proponowanego porządku obrad.

Wójt  Gminy –  przypomniał,  że  na  wczorajszej  Komisji  Wspólnej  zgłosił  wniosek  o
wprowadzenie do dzisiejszego porządku obrad uchwały w sprawie  określenia przystanków
komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Trąbki Wielkie oraz
warunków  i  zasad  korzystania  z  tych  przystanków.  Kolejno  uzasadnił  potrzeby  podjęcia
poszczególnych uchwał, jednak z uwagi na konieczność dokładniejszego przeanalizowania
tematu, w dniu dzisiejszym nie zgłasza takiego wniosku. 

Przewodniczący  Rady  Gminy –  zapytał,  czy  ktoś  jeszcze  chciałby  zgłosić  uwagi  do
proponowanego porządku obrad. Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy -  poddał porządek obrad pod głosowanie.

Zapytał, kto jest za przyjęciem porządku obrad.

W głosowaniu udział bierze 14 radnych 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła porządek obrad.

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.
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 Przyjęcie protokołu z IX i X sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie.

Przewodniczący Rady Gminy –  poinformował,  że  do  Bura  Rady nie  wpłynęły uwagi  do

protokołu. Zapytał, kto jest za przyjęciem w/w protokołu.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła protokół z IX i X  sesji zwyczajnej

Rady  Gminy  Trąbki  Wielkie.  Szczegółowy  przebieg  glosowania  w  załączniku  do

protokołu.

Ad 2. Wręczenie  decyzji  o  przyznaniu  stypendiów  naukowych  młodzieży  szkół

podstawowych.

Przewodniczący Rady - przywitał wszystkich obecnych tegorocznych stypendialistów oraz

przybyłych rodziców i opiekunów. Kolejno Wójt Gminy wraz z Przewodniczącym Rady i

Wiceprzewodniczącym  Rady  Gminy  wręczyli  uczniom  decyzje  przyznające  stypendia  za

wyniki w nauce w roku szkolnym 2018/2019. Stypendia otrzymało 48 uczniów.

Ad 3. Przedstawienie sprawozdań Rady Gminy Trąbki Wielkie za I półrocze 2019 roku:

a) Sprawozdanie Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy,

b) Sprawozdanie Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Spraw Społecznych,

c) Sprawozdanie Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Zdrowia Rady Gminy, 

d) Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Gminy,

e) Sprawozdanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.

Przewodniczący  poszczególnych  komisji  stałych  Rady  Gminy  Trąbki  Wielkie  odczytali
sprawozdania z pracy komisji w I półroczu 2019r. – załącznik do protokołu.

Ad 4.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2019 -
referuje Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy.

 /Projekt uchwały radni otrzymali z materiałami sesyjnymi/

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy  - odczytała uzasadnienie powyższej uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy – spytał,  czy są pytania do przedstawionych zmian budżetu
Gminy.
Wójt Gminy – powiedział, że po wczorajszych ustaleniach na posiedzeniu Komisji Wspólnej
Rady Gminy Trąbki Wielkie prosi, aby z projektu uchwały, kwotę dofinansowania do straży
pożarnej, w wysokości 70 tysięcy wykreślić. Dofinansowanie to zostanie przełożone na kolej-
ną sesję Rady Gminy.

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, w którym miejscu jest ten zapis. 
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Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – przypomniała, że dotyczy to działu nr 70005. W
dziale tym należy tę pozycje wykreślić. Zaproponowała, że podczas odczytywania uchwały
poda, w którym miejscu należy nanieść zmiany dotyczące wykreślenia tej pozycji z uchwały
budżetowej. 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania lub uwagi. Pytań nie
zgłoszono.
Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XI/ 84/2019 w w/w spra-

wie.

/Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały/

Ad 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2019
-2032 - referuje Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy.
/Projekt uchwały radni otrzymali z materiałami sesyjnymi/

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy  - odczytała uzasadnienie powyższej uchwały. Dodała,
że na stronie nr 3 pod pozycją nr 2 również należy nanieść zmianę z uwagi na wykreślenie z
poprzedniej uchwały zadania w sprawie dofinansowania dla straży pożarnej w wysokości 70
tyś. zł.  Dodatkowo ulegnie zmniejszeniu deficyt i wydatki majątkowe o te 70 tys. zł. 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania lub uwagi. Pytań nie
zgłoszono.
Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XI/85/2019 w w/w sprawie.

/Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały/

Ad 6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace konserwatorskie,

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków,

położonym na terenie Gminy Trąbki Wielkie - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

/Projekt uchwały radni otrzymali w dniu sesji/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy  - odczytał uzasadnienie powyższej uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy – spytał,  czy są pytania do przedstawionych zmian budżetu
Gminy. Pytań nie zgłoszono. Poprosił o opinię Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodar-
czego Rady Gminy Trąbki Wielkie w powyższej sprawie. 

Radny Marian  Płotka  Przewodniczący Komisja  Ekonomicznej  i  Rozwoju  Gospodarczego
Rady Gminy Trąbki Wielkie – poinformował, że komisja była z wizją lokalną w kościele w
Kłodawie i stwierdzili, że ta dotacja jest potrzebna i jest celowa. 
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Dodatkowo głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy, jak również Radny Krystian Sadowski,
którzy również uzasadnili celowość udzielenia pomocy przy renowacji tego zabytkowego ko-
ścioła.
 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania lub uwagi. Pytań nie
zgłoszono.
Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XI/86/2019 w w/w sprawie.

/Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały/

Ad 7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr IX/53/2015  Rady Gminy Trąbki

Wielkie  z  dnia  2  czerwca  2015  rok  w sprawie  poboru  w  drodze  inkasa,  określenia

inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso opłaty za gospodarowanie odpadami

komunalnymi – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy. 

/Projekt uchwały radni otrzymali w dniu sesji/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy  - odczytał uzasadnienie powyższej uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy – spytał,  czy są pytania do przedstawionych zmian budżetu
Gminy.

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania lub uwagi. Pytań nie
zgłoszono.
Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XI/87/2019 w w/w sprawie.

/Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały/

Ad 8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości

– referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

/Projekt uchwały radni otrzymali w dniu sesji/

Pan Błażej   Konkol Wójt Gminy  - odczytał uzasadnienie powyższej uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszo-
no. Zapytał, Przewodniczącego Komisji EiRG o opinię komisji w powyższej sprawie. 
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Radny Marian  Płotka  P  rzewodniczący Komisja  Ekonomicznej  i  Rozwoju  Gospodarczego
Rady Gminy Trąbki Wielkie – poinformował, że Komisja Ekonomiczna pracowała nad po-
wyższym tematem i wyraziła pozytywną opinię na dzierżawę przedmiotowej nieruchomości. 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania lub uwagi. Pytań nie
zgłoszono.
Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XI/88/2019 w w/w sprawie.

/Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały/

Ad 9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości

lokalowej położonej w Łaguszewie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

/Projekt uchwały radni otrzymali w dniu sesji/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy  - odczytał uzasadnienie powyższej uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania lub uwagi. Pytań nie
zgłoszono.
Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XI/89/2019 w w/w sprawie.

/Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały/

Ad 10. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości

lokalowej położonej  w obrębie geodezyjnym Sobowidz – referuje Pan Błażej  Konkol

Wójt Gminy.

/Projekt uchwały radni otrzymali w dniu sesji/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy  - odczytał uzasadnienie powyższej uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszo-
no. Zapytał Przewodniczącego Komisji EiRG o opinię komisji w powyższej sprawie. 

Radny Marian  Płotka  Przewodniczący Komisja  Ekonomicznej  i    Rozwoju  Gospodarczego
Rady Gminy Trąbki Wielkie – poinformował, że jeżeli jest ktoś chętny, aby wykupić przed-
miotowy lokal, to jak najbardziej, niech go wykupi.

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania lub uwagi. Pytań nie
zgłoszono.
Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XI/90/2019 w w/w sprawie.
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/Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały/

Ad 11. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  Powiatowi  Gdańskiemu  pomocy

finansowej  w  formie  dotacji  celowej,  w  celu  wspólnej  realizacji  zadania  „Poprawa

bezpieczeństwa na drogach Powiatu Gdańskiego poprzez modernizację dróg położonych

na  terenie  Powiatu  Gdańskiego”  (edycja  2019)  -   referuje  Pan  Błażej  Konkol  Wójt

Gminy.

/Projekt uchwały radni otrzymali w dniu sesji/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy  - odczytał uzasadnienie  powyższej uchwały.  Dodał, że w
tym roku zostanie  zrealizowane następujące  zadania/inwestycje:  chodnik  w Ełganowie,  w
Sobowidzu  usytuowanie  znaków,  które  mierzą  prędkość,  położenie  nowej  nawierzchni  z
Sobowidza w kierunku Rościszewa, dalsza część chodnika w Cząstkowie oraz w Trąbkach
Małych  (na granica sołectw Trąbek Małych – Kłodawa). Planujemy na ten cel przekazać
kwotę w wysokości 175 tyś. zł. Zmiana ta jest już przez Radnych uchwalona w uchwale w
sprawie  zmiany  budżetu  gminy.  Przedmiotowa  uchwała  jest  uchwałą  intencyjną  i  musi
dodatkowo również zostać podjęta. 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania lub uwagi. Pytań nie
zgłoszono.
Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XI/91/2019 w w/w sprawie.

/Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały/

Ad 12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie Skarszewy pomocy rzeczowej w

celu wspólnej realizacji zadania Przebudowa odcinka drogi Rościszewo – Godziszewo -

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

/Projekt uchwały radni otrzymali w dniu sesji/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy  - odczytał uzasadnienie powyższej uchwały. Proponuje, aby
przyjąć kwotę do 20 tys. zł. na modernizację przedmiotowej drogi.  Proporcje są po połowie z
Gminą Skarszewy. 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są pytania lub uwagi. Pytań nie zgłoszono.
Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XI/92/2019 w w/w sprawie.

/Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały/
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Ad 13. Podęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  Regulaminu  wyboru  ławników  do

Sądu Okręgowego w Gdańsku, Sądu Rejonowego Gdańsk – Południe w Gdańsku na

okres kadencji w latach 2020-2023 - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

/Projekt uchwały radni otrzymali w dniu sesji/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy  - odczytał uzasadnienie powyższej uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania lub uwagi. Pytań nie
zgłoszono.
Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XI/93/2019 w w/w sprawie.

/Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały/

Ad 14. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Gdańsku

oraz Sądu Rejonowego Gdańsk – Południe w Gdańsku na okres kadencji w latach 2020-

2023 - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

/Projekt uchwały radni otrzymali w dniu sesji/

Pan Błażej  Konkol  Wójt  Gminy  -  odczytał  uzasadnienie  powyższej  uchwały.  Zgodnie  z
poprzednią uchwałą należy wybrać trzyosobową komisję w celu wyboru ławników.

Przewodniczący  Rady  Gminy –  zaproponował  do  składu  komisji  skrutacyjnej  członków
Komisji  Rewizyjnej  Rady  Gminy  Trąbki  Wielkie:  Pana  Sławomira  Mazurka,  Michała
Studzińskiego oraz Ryszarda Budzyńskiego.

Członkowie Komisji Rewizyjnej wyrazili na powyższe zgodę.

Przewodniczący Rady Gminy – poddał pod głosowanie wybór komisji skrutacyjnej w sprawie
wyboru ławników na okres kadencji 2020 – 2023.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła członków Komisji Rewizyjnej Rady

Gminy Trąbki Wielkie za członków komisji skrutacyjnej. 

/Szczegółowy wynik głosowania w załączniku do protokołu/ 

Przewodniczący Rady Gminy – zwrócił się do komisji o ukonstytuowanie się. 

Członkowie komisji skrutacyjnej po ukonstytuowaniu podali:

 Radny Sławomir Mazurek – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej;
 Michał Studziński – członek komisji, 
 Ryszard Budzyński – członkowie w/w komisji.
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Kolejno przystąpiono do wyboru  poprzez głosowanie tajne ławników do Sądu Okręgowego
w Gdańsku i Sądu Rejonowego Gdańsk – Południe w Gdańsku.

Komisja Skrutacyjna rozdała obecnym radnym karty do głosowania.

Po przeliczeniu  głosów Komisja  skrutacyjna  sporządziła  protokół  z  wyboru  ławników do
Sądu Okręgowego  w Gdańsku i Sądu Rejonowego Gdańsk – Południe w Gdańsku.

Przewodniczący Komisji  Skrutacyjnej  odczytał  protokół  z  głosowania na ławników, który
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Komisja po przeprowadzeniu tajnego głosowania odczytała sporządzony protokół.

Przewodniczący Rady Gminy – następnie odczytał treść uchwały i zapytał, kto jest za podję-
ciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XI/94/2019 w w/w sprawie.

/Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały/

Ad 15. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  mieszkańca  sołectwa  Trąbki

Wielkie – referuje Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy.

/Projekt uchwały radni otrzymali w dniu sesji/

Przewodniczący Rady Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Dodał, że z
procedury rozpatrywania przedmiotowej skargi został wyłączony Przewodniczącego Komisji
Skarg Wniosków i  Petycji  dlatego zwrócił  się  o  szczegółowe przedstawienie  powyższego
tematu przez Zastępcę Przewodniczącego Komisji Skarg Wniosku i Petycji Pana Grzegorza
Żukowskiego. 

Radny Grzegorz Żukowski Zastępca Przewodniczącego Komisji Skarg Wniosku i Petycji -
odczytał treść uzasadnienia uchwały. 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy  - dodał, że droga ta, nie jest drogą gminną jest we władaniu
Starosty Powiatu Gdańskiego. Droga nie jest skomunalizowana, puki co, zarządcą jest Zarząd
Powiatu Gdańskiego. Zastanawia się, czy mimo wszystko nie powinniśmy przesłać to pismo
do Starosty Powiatu Gdańskiego. 

Przewodniczący Rady Gminy – zaznaczył, że przez Biuro Rady, skarga ta, zostanie przesłana
do Starosty Powiatu Gdańskiego. 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania lub uwagi. Pytań nie
zgłoszono.  Zwrócił  uwagę,  że należy wpisać w tytule  w miejsce słowa „sołectwa” słowo
„Gminy”
Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XI/95/2019 w w/w sprawie.

/Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały/
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Pan Karol Kozak Kierownik ZGKiM w Trąbkach Wielkich – zabrał głos w sprawie stanu

obecnego drogi. 

Wójt Gminy - zaapelował do osób, które złożyli skargę, aby zameldowali się na terenie naszej

Gminy, dzięki czemu Gmina otrzyma podatek dochodowy od osób fizycznych i będzie miała

z czego finansować remonty dróg. 

Ad 16. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 22 lipca 2019r. – referuje

Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy.

/Projekt uchwały radni otrzymali w dniu sesji/

Przewodniczący Rady Gminy –  uzasadnił  potrzebę  podjęcia  powyższej  uchwały.  Poprosił
Przewodniczącego Komisji Skarg Wniosków i Petycji o odczytanie uzasadnienia uchwały.

Przewodniczący  Komisji  Skarg  Wniosków  i  Petycji  Ryszard  Budzyński –  odczytał
stanowisko komisji w powyższej sprawie ujęte w treści uzasadnienia uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania lub uwagi. Pytań nie
zgłoszono.

Wójt Gminy Błażej Konkol – zapewnił, że w Urzędzie Gminy Trąbki Wielkie regulamin za-
mówień publicznych jest przestrzegany. Zwrócił uwagę, że szkoda, że skarżąca wcześniej nie
zapoznała się z wewnętrznym obowiązującym regulaminem, uniknęłoby to, składania skargi
w powyższym temacie. 

Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XI/96/2019 w w/w sprawie.

/Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały/

Ad 17. Sprawozdanie  Wójta  Gminy  Trąbki  Wielkie  o  pracach  między  sesjami  Rady

Gminy.

Wójt Gminy poinformował, że od ostatniej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie, która odbyła się 02 lipca

2019r. m.in.:  

 podpisał  umowę  z  Wojewódzkim  Funduszem  Ochrony  Środowiska  w  sprawie
programu „czyste powietrze”; 

 uczestniczył w turnieju sołectw;
 gościliśmy delegację z partnerskiej Gminy  Uehlfeld;
 uczestniczył w posiedzeniu Zarządu Gminnego OSP;
 uczestniczył  w święcie z okazji „Dnia Policjanta”;
 przeprowadzono  konkurs  na  dyrektorów  szkół  podstawowych  w  Mierzeszynie,

Czerniewie i Sobowidzu. W Mierzeszynie i w Czerniewie osoby, które do tej pory
pełniły funkcję dyrektora danej placówki oświatowej nadal będą ją pełnić -bez zmian.
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Natomiast w Szkole Podstawowej w Sobowidzu na 2 lata pełnienia funkcji dyrektora
tej placówki została wybrana  Pani  Bożena Dajnowska.

 uczestniczył w spotkaniu z kadrą pracowniczą Urzędu Gminy;
 uczestniczył w jubileuszach 50-lecia pożycia małżeńskiego i urodzinach 90+;
 uczestniczył w uroczystym otwarciu ścieżki rowerowej w Sobowidzu;
 uczestniczył w zebraniach wiejskich w sprawie podziału funduszu sołeckiego na 2020

r.
 uczestniczył w spotkaniu z Radą Pożytku Publicznego;
 uczestniczył w spotkaniu w sprawie oświaty;

       /posiedzenie obrad opuścili radni: Justyna Perka i Ryszard Budzyński/ 

 uczestniczył w obchodach w: Ełganowie – dnia 1 września oraz w Granicznej Wsi
dnia 17 września;

 w  spotkaniu  z  Prezesem  PKS  Starogard  Gdański  w  sprawie  uruchomienia
dodatkowych kursów autokaru;

/do obrad dołączył Radny Ryszard Budzyński/

 w zawodach powiatowych Ochotniczej Straży Pożarnej;
 uczestniczył w Dożynkach Archidiecezjalnych;
 uczestniczył w uroczystym otwarciu rynku w Trąbkach Wielkich;
 uczestniczył w posiedzeniu Powiatowej Komisji Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego;
 uczestniczył  w  spotkaniu  z  projektantami  Ośrodka  Zdrowia  w  Mierzeszynie  i

projektantem Sali gimnastycznej w Czerniewie;
 uczestniczył  w  spotkaniu  z  dyrektorami  placówek  oświatowych  związanym  z

rozpoczęciem roku szkolnego;
 Wójt  Gminy  poinformował,  że  otrzymaliśmy  900  tys.  zł.  na  dofinansowanie  do

budowy drogi  w Trąbkach Wielkich  na  osiedle.  Realizacja  tego zadania  będzie  w
przyszłym roku;

 uczestniczył  w  zebraniu  w  sołectwie  Błotna,  w  którym   brali  udział  również
mieszkańcy sąsiedniej Gminy Przywidz, którzy przedstawili swój punkt widzenia na
temat planowanej nowej inwestycji. Mieszkańcy mówią, że ma tam powstać spalarnia,
ale żadnych dowodów konkretnych nie mają.  Wójt zwrócił uwagę, że w spotkaniu
tym, towarzyszyły duże emocje, które w ocenie Wójta są całkowicie niepotrzebne. Nie
ma tam powstać spalarnia a sortownia. 

Wójt Gminy - zaapelował, aby na facebook’u nie pomawiać Wójta Gminy Przywidz i Wójta
Gminy Trąbki  Wielkie.  Prosi,  aby tego nie  czynić.  Podał,  że  sprawa pomówienia  została
zgłoszona na policję.  Będą stosowane kary za  tego typu pomówienia.  Zwrócił  uwagę,  że
procedury w danych sprawach musza się zakończyć. Zaznaczył, że urzędnik państwowy ma
obowiązek przestrzegać procedur. 

Kolejno Wójt  Gminy poinformował,  o  ogłoszonych przetargach jak również  o  wydanych
zarządzeniach – w sumie 24.

Ad 18. Zapytania radnych do sprawozdania Wójta Gminy.

Radny  Grzegorz  Zukowski –  zapytał  o  zmiany  w  regulaminach,  o  których  Pan  Wójt
wspominał. Czy jest jakaś zmiana w czasie przyjmowania interesantów.
Wójt  Gminy – co do zasady przyjmowani są interesanci  w środy w godzinach od 14 do
ostatniego interesanta.
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Radna  Wioleta  Frydrych –  zgłosiła  potrzebę  zamontowania  śmietników  na  nowo
wybudowanym ryneczku.
Przewodniczący  Rady  Gminy  Zbigniew  Leszczyński –  zwrócił  uwagę,  że  regulamin
zatwierdza  Rada  Gminy.  Prosi  Wójta,  aby  przed  zatwierdzeniem  rada  mogła  się  z  tym
regulaminem zapoznać.
Wójt Gminy – powiedział, że nie widzi przeciwskazań.
Ad 19. Zapytania i wnioski  sołtysów.

Franciszek  Surma  Sołtys  wsi  Ełganowo –  zapytał  Wójta  Gminy,  czy  fundusz  sołecki,

przeznaczona na zakup płyt Yomb Wójt  podwaja, czy potraja.

Wójt Gminy – poinformował, że potraja – np. jeżeli sołectwo przeznaczyło 30 tyś, to otrzyma

90 tyś. zł. 

Radny Jan Selka – zawnioskował o wyznaczenie drogi w Kleszczewie,  która łączy drogę

powiatowa z drogą wojewódzką nr 226 w planie granic Kleszczewo – Warcz. Kolejno z tego

tytułu, że mamy delegata ze starostwa Pana Józefa Srokę, to zgłasza uwagę, że firma robiąc

drogę 222 na skrzyżowaniu ul. Gdańskiej  z ul.  Skarszewską  uszkodziła wlot chodnika.  W

miejscu tym jest odcinek 2 metrowy, po którym nie można ani chodzić, ani przejechać.

Pan Krzysztof Barański Sołtys wsi Zaskoczyn – podał, że odbyło się zebranie w sołectwie

Zaskoczyn w sprawie podziału funduszu sołeckiego. Na zebraniu tym pojawiła się podobna

skarga,  do tej, którą w dniu dzisiejszym rada rozpatrywała w sprawie drogi.  Efektem jest

skarga na kierownika ZGKiM, który robił  drogę,  która nie jest  drogą gminną. Uważa, że

należy ściśle przestrzegać tego, kto jest właścicielem drogi. Kolejno podziękował radnym, że

znalazły się środki na zakończenie budowy drogi z Zaskoczyna do Czerniewa. Zgłosił,  że

należy zablokować na tej drodze, ruch samochodów ciężarowych, ponieważ niszczą drogę i w

bardzo  szybkim  tępię  droga  ta  zostanie  uszkodzona.  Prosi  o  interwencję  w  tej  sprawie,

proponuje, aby od czasu do czasu  policja przyjechała na patrol. 

Franciszek Surma Sołtys wsi Ełganowo – zapytał o drogę z Ełganowa do Postołowa. Zapytał,

czy  istnieje  możliwość, aby  przyspieszyć  inwestycję, poprzez  zwrócenie  się  do  Lasów

Państwowych o dofinansowanie remontu tej drogi. 

Wójt Gmi  ny – powiedział, że zwrócić się możemy, ale musimy pamiętać, że Lasy Państwowe

teraz  zadeklarowały,  że  dofinansują  drogę  w  Granicznej  Wsi. Kolejno  zwrócił  się  do

obecnych z prośbą o zastanowienie się, aby wyznaczyć trzy drogi, do realizacji,  w kolejnym

roku.
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Franciszek Surma Sołtys wsi Eł  ganowo – skierował prośbę do radnych, aby tę drogę radni

wytyczyli do realizacji w najbliższym czasie.

Radny  Jan  Selka –  zwrócił  się  do  Kierownika  ZGKiM,  informując  o  budujących  się

mieszkańcach i prosi o wyjaśnienie, kto wydaje zgodę aby samochody ciężarowe jeździły na

skróty z materiałami budowlanymi do danej działki.

Kierownik ZGKiM Karol  Kozak – zgodę wydaje ZGKiM na wniosek danego petenta,  w

praktyce taką zgodę zawsze otrzymuje. 

/obrady sesji opuścił Radny Grzegorz Żukowski/ 

Kierownik ZGKiM Karol Ko  zak – zwrócił uwagę, że należy skończyć z ustawieniem znaków

w miejscach, gdzie nam się podoba. Organizacja ruchu musi być zatwierdzana przez Starostę

i przez Komendanta Policji. Był przypadek w Kaczkach, gdzie doszło do kolizji i  teraz  w

sądzie mam się tłumaczyć na jakiej podstawie znaki te zostały tam usytuowane. 

Wójt  Gminy –  zwrócił  uwagę  Kierownikowi,  że  w  imieniu  Gminy,  za   drogi  gminne

odpowiada ZGKiM i prosi nie stawiać żadnych znaków bez uzgodnienia organizacji ruchu.

Radny Powiatu Gdańskiego Pan Józef  Sroka – skierował  prośbę,  aby najlepiej  na piśmie

kierować  sprawy do  Zarządu  Powiatu czy: zarośniętych  zakrętów,   konarów drzew,  czy

krzaków  przy  drodze. Dodał,  że  na  komisji  rady  powiatu  również ma  możliwość

przedstawienia danych spraw.  Wspomniał o czasach kiedy drogi zostały skomunalizowane.

Ponownie prosi o przekazywanie informacji w sprawach stanu dróg powiatowych na terenie

gminy. 

Franciszek Surma Sołtys wsi Ełganowo – poinformował o zapadniętej drodze na przepuście

przy hydroforni.

Radny Powiatu Gdańskiego Pan Józef Sroka – powiedział, że w budżecie powiatu udało mu

się ująć, 3 razy w roku koszone dróg. Do tej pory drogi powiatowe były koszone 2 razy. 

Ad 20. Zamknięcie sesji zwyczajnej.

Przewodniczący Rady Gminy    Zbigniew Leszczyński -  zamknął  XI zwyczajną  sesję  Rady
Gminy, dziękując wszystkim za czynny udział.

Protokołowała: Przewodniczący Rady Gminy:

Katarzyna Czyż       Zbigniew Leszczyński
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Załączniki:
1. Lista obecności radnych, sołtysów,
2. Porządek sesji,
3. Uchwały podjęte na sesji – nr XI/84/2019 – XI/96/2019
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